
Protokół Nr XV/19 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach 

z dnia 29 listopada 2019 r. miejsce – Urząd Miejski w Stawiskach 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych Rady Miejskiej w Stawiskach w obradach sesji uczestniczyło 

14 radnych, co stanowi 93,33% ogółu radnych. Lista obecności w/w osób stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. W obradach nie uczestniczyła radna Rady Miejskiej w Stawiskach Dominika 

Maria Włodkowska. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:05, a zakończono o godzinie 10:40. 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otworzył obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach. Poinformował, że XV Sesja Rady Miejskiej 

w Stawiskach została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U z 2019 r. poz. 506, 1309, 1571, 1696 i 1815) oraz § 13 ust. 1 - 3 Statutu Gminy 

Stawiski stanowiącego załącznik do Uchwały Nr IV/9/18 Rady Miejskiej w Stawiskach z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Stawiski (Dz. Urz. Woj. Podlaskiego 

poz. 5416 oraz z 2019 r. poz. 1117) 

Po formalnym otwarciu posiedzenia przywitał wszystkich przybyłych na sesję, po czym stwierdził 

quorum - prawomocność obrad w celu podejmowania uchwał przez Radę Miejską w  Stawiskach.  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Agnieszka Rutkowska Burmistrz Stawisk; 

2. Iwona Niedźwiedzka Zastępca Burmistrza Stawisk; 

3. Iwona Ofman Skarbnik Gminy Stawiski; 

4. Krzysztof Górski – Członek Rady Powiatowej Podlaskiej Izby Rolniczej. 

Lista obecności w/w osób stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

5. Sołtysi z terenu Gminy Stawiski, lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.   

Pkt. 2  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Przedstawił zebranym porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu obrad z XIV Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach z dnia 6.11.2019 r. 

4. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Stawisk między sesjami.  

6. Podjęcie uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stawiski na lata 

2019 – 2036. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Stawiski z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 



11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Łomżyńskiego zadania 

publicznego zarządzania drogą powiatową.  

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 

13. Informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt. 3 

Przyjęcie protokołu obrad z XIV Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach z dnia 06.11.2019 r. 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Poddał protokół pod głosowanie Rady. Protokół oznaczony Nr XIV/2019 został przyjęty przez Radę 

głosami: 13 „za”, 1 „przeciw”.  

Pkt. 4 

Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 

W tym punkcie obrad nie złożono interpelacji, zapytań i wolnych wniosków.  

Pkt. 5 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Stawisk między sesjami.  

Agnieszka Rutkowska Burmistrz Stawisk przedstawiła sprawozdanie z prowadzonej działalności 

międzysesyjnej. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 6 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stawiski na lata 2019 – 2036. 

Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/81/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stawiski na 

lata 2019 – 2036 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 7 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/82/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Pkt. 8 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 



Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 „przeciw”. Rada uchwałę podjęła.  

Uchwała Nr XV/83/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 9 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Stawiski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu 

przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.  

Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/84/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Stawiski 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 10 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/85/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Pkt. 11 

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Kamil Zajączkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia 

od Powiatu Łomżyńskiego zadania publicznego zarządzania drogą powiatową.  

Na 14 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.  

Uchwała Nr XV/86/19 z dnia 29 listopada 2019 r. zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Łomżyńskiego 

zadania publicznego zarządzania drogą powiatową stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 12 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 

W tym punkcie obrad zebrani głosu nie zabierali.  

Pkt. 13 

Informacje. 



Radny Józef Zalewski zwrócił uwagę, że rewitalizacja parku w Stawiskach dobiegła końca. Po 

remoncie park wygląda bardzo ładnie. Wykonane prace nie budzą żadnych zastrzeżeń. Podziękowania 

należą się Pani Burmistrz za trud i pracę włożoną w realizację niniejszej inwestycji. Nasuwają się 

jednak wątpliwości związane z utrzymaniem takiego stanu rzeczy w jak najdłuższym czasie 

i należytym porządku.  

Agnieszka Rutkowska Burmistrz Stawisk odpowiedziała, że wielu osobom należą się podziękowania. 

Zadanie zostało zrealizowane w głównej części dzięki dofinansowaniu ze środków unijnych. Obecnie 

można cieszyć się walorami tego miejsca. W przyszłości należy pomyśleć o monitoringu, co 

zapobiegnie dewastacji i ewentualnym zniszczeniom.  

Iwona Niedźwiedzka Zastępca Burmistrza Stawisk poinformowała o możliwości przystąpienia do 

projektu dotyczącego budowy instalacji OZE na terenie gminy Stawiski. Zaznaczyła, że Gmina 

Stawiski przygotowuje się do złożenia wniosku o dofinansowanie budowy instalacji solarnych 

wykorzystujących odnawialne źródła energii słonecznej w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020. Szczegóły zostaną zawarte 

w informacji opublikowanej na stronie www.stawiski.pl. 

Marianna Chojnowska - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Stawiskach 

Poinformowała o organizacji konkursu pod hasłem: „Malujemy światłem”, którego celem jest 

propagowanie tradycji i świątecznego nastroju poprzez oświetlenie posesji w okresie Świąt Bożego 

Narodzenia i Nowego Roku. Zachęcała mieszkańców Gminy Stawiski do wzięcia udziału 

w konkursie. Szczegóły dotyczące przeprowadzenia niniejszego zadania zostaną podane 

i opublikowane na stronie współorganizatora tj. Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stawiskach. 

Pkt. 14 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach został 

wyczerpany, po czym zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała 
Przewodniczący Rady 

Miejskiej 

Małgorzata Mroczkowska Kamil Zajączkowski 

 


